
Vragen van de raad 
Gesteld op 14 november 2023 

Beantwoord op  

Partij VVD 

Onderwerp Carpoolplaats Enspijk 

 

Op 26 oktober j.l. heeft u antwoord gegeven op vragen die de VVD-fractie op 4 augustus 2023  

heeft gesteld aangaande de mogelijke totstandkoming van een carpoolplaats op de ijsbaan  

in Enspijk. 

 

We hebben gevraagd of er meerdere locaties rond deze afslag van de A2 zijn onderzocht. Uit  

uw antwoord kunnen we niet afleiden dat ook het voormalige terrein van Rhelico aan de  

Boutensteinseweg (of het parkeerterrein op die locatie) is onderzocht als mogelijkheid voor  

een carpoolplaats. Deze locatie ligt slechts enkele honderden meters van de afslag en lijkt  

dan ook een geschikte locatie.  

Vraag 1 

Is deze locatie eigendom van de gemeente? 

Vraag 2 

Waarom is deze locatie niet onderzocht of deze voldoet als carpoolplaats? 

 


